
Forslag om ændring af Fiberaftale med Stofa

Bestyrelsen har modtaget tilbud fra Stofa, om ændring af den nuværende kollektive aftale.

Vi har i dag en aftale med Stofa, hvor afdelingens beboere betaler 130 kr. over huslejen. For det 
beløb modtager man fiberbredbånd med en hastighed på 90/90 Mbit.

Stofa har tilbudt at ændre denne aftale, så den enkelte beboer kan vælge om de ønsker at 
modtage bredbånd for beløbet eller en TV-pakke, hvor de betaler det resterende beløb for TV-
pakken til Stofa. 

Dvs. at det fremover vil blive muligt at få TV fra Stofa uden bredbånd (hvilket ikke er tilfældet i dag)

Det nye i aftalen er altså, at den enkelte beboer kan vælge hvilket produkt de ønsker fra Stofa for 
de 130 kr. de betaler over huslejen. 

De beboere, der fravalgte at blive koblet på Stofas forbindelse, da det blev lagt ind i afdelingen, vil 
stadig være afmeldt, men kan selvfølgelig blive tilsluttet forbindelsen fra Stofa, hvis de ønsker det. 
Nye beboere tilmeldes aftalen med Stofa, ligesom de gør i dag.

Forslaget vil blive præsenteret yderligere på afdelingsmødet af Stofa, hvor det er muligt at stille 
supplerende spørgsmål. 

Kanalpakker og priser for 2017 i Aalborg kan findes på:  

http://www.an-tv.dk/dk/programpakker/pakker_og_priser/

JA til forslaget betyder at vores aftale ændres, så alle beboere selv bestemmer om de ønsker 
bredbånd og/eller TV-pakke fra Stofa.  
Hvis der vælges en TV-pakke betales det resterende beløb direkte til Stofa. 

NEJ til forslaget betyder at vores nuværende aftale fortsætter, hvor alle beboere modtager 
fiberbredbånd fra Stofa, der betales over huslejen.

Bestyrelsen stiller derfor forslag om, at stemme JA til tilbuddet fra Stofa vedr. ændring af aftalen. 
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